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1./ Gyurmánci Szilvia a Petőfi utca 9. fszt 1. szám alatti önkormányzati bérlakásunk bérlője olyan 
tartalmú kéréssel fordult önkormányzatunkhoz, melyben kéri, hogy az általa bérelt lakás vizesedés 
miatt lehullott vakolatának helyreállításához járuljon hozzá a képviselő-testület.

Nevezett a földszinti lakást egy évvel ezelőtt kapta az önkormányzattól, melynek szinte minden 
helyiségében a víz felszivárgása miatt vizesek voltak a falak. Beköltözését követően élettársával 
leverték a már amúgy is hulló vakolatot s elvégezték a fürdőszoba és WC vakolási munkáit, de 
ezért nem kértek támogatást az önkormányzattól.

Jelenleg  a  lakószobák  belső  vakolását  végzik,  melynek  anyagszámláit  csatolták  s  kérik  az 
önkormányzatot,  hogy annak  mintegy  36.000.  Ft  összegű  értékét  lakbérükbe  számítsa  be  az 
önkormányzat.  A kérelmező  eddig  tanúsított  hozzáállása  s  annak  figyelembe  vételével,  hogy 
ténylegesen  az  önkormányzat  tulajdonának  emberibbé  tételére  fordítottak   saját  forrásból, 
javaslom a kérelem teljesítését. 

2./  Kugli  Andrea a  Bajcsy  Zsilinszky  utca  23.  fszt.  1  szám alatti  önkormányzati  bérlakásunk 
bérlője a komfort nélküli lakás átvételekor kérte, hogy a lakás lakhatóvá tétele érdekében szeretne 
abban vakolat helyreállítási és  festési munkákat végezni. 

Nevezett az ugyancsak vizes egy éve lakatlan lakást kívánja  lakhatóbbá tenni ezért javaslom, 
hogy  a  képviselő-testület  járuljon  hozzá  ahhoz,  hogy  legfeljebb  50.000.  Ft   értékhatárig 
elvégezhesse  a  legszükségesebb  munkákat  s  s  ezen  számlákkal  igazolt  összeg  vagy 
beszámításra kerüljön lakbérébe vagy kerüljön kifizetésre részére.
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